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1 CU Pagina 2 
 
 

Vraag: Op pagina 2 zit volgens ons een rekenfout van 1,2 
miljoen. Er wordt gesproken over een positief resultaat 
van ruim 6 ton, volgens mij moet dit een negatief 
resultaat zijn.  
 
Antwoord: Dit klopt. Het resultaat is negatief in plaats van 
positief. Dit wordt aangepast voor de raadsvergadering 
van 5 juni.  
 

2 CU Pagina 3 Vraag: Op pagina 3 in de tweede alinea van het stukje 
Programma Gezondheid GGD staat een tikfout. Dit 
tekort van €697.000 over 2022. Volgens ons moet dit 
2023 zijn. 
 
Antwoord: Dit klopt. Het jaartal is 2023 in plaats van 2022. 
Dit wordt aangepast voor de raadsvergadering van 5 juni. 
 

3 CU Pagina 3 Vraag: Onder het kopje RIGG wordt een voordeel gemeld 
van €91.000 door lagere personeelskosten in 
verband met krapte op de arbeidsmarkt. Betreffen dit 
uitgaven die in een later jaar weer terugkomen 
of is deze inzet volledig geschrapt? 
 
Antwoord: Het betreft een eenmalig voordeel voor het jaar 
2023 vanwege later invullen van vacatureruimte. In 2024 
is er geen sprake van een inhaalslag en zijn de 
desbetreffende vacatures reeds ingevuld.  

4 CU Pagina 4 Vraag: Op pagina 4 onder het kopje 2a. Financiële 
gevolgen voor de Gemeente Westerkwartier staan 
combinaties van cijfers, bijvoorbeeld 608010/438095. 
Waar verwijzen deze getallen naar? 
 
Antwoord: De getallen verwijzen naar de codering van 
onze financiële administratie. 



 

5 CU Pagina 4 Vraag: Betalen we de GGD vanuit de algemene uitkering 
van het gemeentefonds of is hier een SPUK voor? 
 
Antwoord: We betalen de bijdrage aan de GGD vanuit de 
algemene uitkering van het Gemeentefonds 

6 CU Pagina 4 Vraag: Worden de CAO aanpassingen ook volledig 
meegenomen in de bijdragen vanuit Den Haag? 
 
Antwoord: Het rijk verstrekt geen specifieke compensatie 
voor CAO-aanpassingen, maar een totaal bedrag voor alle 
loon- en prijscompensatie. In het gemeentefonds krijgen 
we via het zogenaamde accres een vergoeding voor 
loonprijscompensatie. Bij de verwerking van de circulaires 
van het gemeentefonds wordt deze mutatie toegevoegd 
aan de gemeentebrede stelpost indexatie. Vervolgens 
verdelen we dit bedrag over de posten waarop loon- en 
prijsstijgingen van toepassing zijn. We verwachten 
voldoende dekking in 2024 en 2025. Voor met name 2026 
en verder staat deze onder druk. Daarbij is nog onduidelijk 
hoeveel extra vergoeding er komt in de meicirculaire 2024 
van het Gemeentefonds. Hierop komen we terug bij de 
perspectiefnota behandeling.  

7 CU Pagina 4 Vraag: In 2024 krijgt de GGD extra middelen om te 
investeren in ICT, het is nu te vroeg om over 2025 iets te 
zeggen. Hoe groot zijn de effecten als er ook in 2025 een 
extra bijdrage nodig is? 
 
Antwoord: Voor 2025 is nog onbekend of investeringen 
noodzakelijk zijn om te voldoen aan wettelijke 
verplichtingen, die mogelijk tot wijzigingen in de begroting 
2025 zullen leiden. Mochten financiële effecten voor 2025 
aan de orde zijn, dan zullen deze via een 
begrotingswijziging later alsnog in de begroting 2025 
worden verwerkt.  
 
 

8 CU Pagina 6 Vraag: Op pagina 6 in het samenvattend advies zit 
volgens ons een fout. Er staat dat het jaar 2023 wordt 
afgesloten met een positief resultaat en dat dit geen 
gevolgen heeft voor de gemeentelijke 
jaarrekening. Dit is in strijd met informatie eerder in dit 
raadsvoorstel en in andere onderliggende 
stukken. 
 



 

Antwoord: Dit is inderdaad onjuist. Op pagina 4 van het 
Raadsvoorstel staat het juiste: De jaarrekening inclusief 
voorgestelde resultaatbestemmingen betekent een 
nabetaling van circa €20.000 over 2023. Dit gaat mee in de 
gemeentelijke jaarrekening 2023. 

 


